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Číslo zápisnice: SFZ/2022/KPRS/I 
 

 
ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Komory Slovenského futbalového zväzu pre riešenie sporov 
 

 

Názov športovej organizácie:  Slovenský futbalový zväz 

Názov zasadajúceho orgánu:  Komora Slovenského futbalového zväzu pre riešenie   

                                                            sporov 
Spôsob konania zasadnutia: prezenčne / online 

Miesto konania zasadnutia: sídlo SFZ/ – prostredníctvom aplikácie MS Teams 
Deň konania zasadnutia: 07.07.2022 
Čas začiatku zasadnutia:  15:00 hod.   

Čas ukončenia zasadnutia:  16:00 hod. 

 
Predsedajúci: doc. JUDr. Jaroslav Čollák, PhD.     Zapisovateľ: Mgr. Natália Močárová 
 

Počet členov Komory SFZ pre riešenie sporov: 18  

- menom uvedení členovia Komory SFZ pre riešenie sporov v nižšie uvedenom zozname 
 

Členovia orgánu prítomní na zasadnutí (pripojená prezenčná listina): 

1. Jaroslav Čollák 
2. Žaneta Surmajová 
3. Vojtech Milošovič 
4. Soňa Gewisslerová 
5. Viktor Karel 
6. Anna Peťovská 
7. Ľubomír Messinger 
8. Ladislav Jakubec 
9. Andrej Žáčik 
10. Ivan Biacovský 
11. Erik Štepánek 

 
Členovia orgánu neprítomní na zasadnutí: 

1. Peter Lukášek 
2. Branislav Bolech 
3. Alexander Biró 
4. Michal Bobák 
5. Peter Majerník 
6. Michael Válek 
7. Andrej Poruban 

 

Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť orgánu: 10 

Počet členov orgánu prítomných na zasadnutí: 11 

 
UZNÁŠANIASCHOPNOSŤ: ÁNO 
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1. 
PREZENCIA 

 

Predseda Komory SFZ pre riešenie sporov (ďalej len „Komora“) na začiatok skonštatoval, že na zasadnutí 
pléna Komory SFZ pre riešenie sporov je prítomných 11 členov Komory, z toho 6 členov sa pripojilo 
prostredníctvom online platformy MS Teams. V zmysle čl. 18 ods. 4 Poriadku Komory SFZ pre riešenie 
sporov (ďalej len „Poriadok Komory“) bolo plénum Komory uznášaniaschopné.  

 
2. 

OTVORENIE ZASADNUTIA 
 

Na úvod zasadnutia predseda Komory uviedol, že členom Komory bol dňa 29.06.2022 zaslaný program 
zasadnutia pléna Komory a dodal, že neeviduje žiadne návrhy na doplnenie programu zasadnutia.  
 
Predseda Komory oznámil, že pán Mgr. Lukášek zaslal pripomienky k jednotlivým bodom programu 
a zároveň navrhol ich zaradenie v rámci diskusie, v zmysle čoho tieto pripomienky nepovažuje za návrhy na 
doplnenie programu.  
 

NÁVRH PROGRAMU: 

1. PREZENCIA  
2. OTVORENIE ZASADNUTIA  
3. ZHODNOTENIE ČINNOSTI KOMORY ZA ROK 2021  

a. Správa o činnosti Komory pre rok 2021 
i. dostupná́ online, prerokovaná́ na VV SFZ v máji 2022:  
https://mediamanager.sportnet.online/media/pages/f/futbalsfz.sk/2022/05/02-
sprava-o-cinnosti-komory-sfz-pre-ries-enie-sporov-2019.pdf  

4. PREDPOKLADANÉ AKTIVITY KOMORY SFZ PRE RIEŠENIE SPOROV  
a. Odmeňovanie členov Komory – príprava spôsobu odmeňovania (náhrady za stratu času) 

členov Komory po odsúhlasení zásadných pravidiel s vedením SFZ.  
b. Začlenenie zástupcov trénerov do Komory SFZ pre riešenie sporov.  

5. ROZHODOVACIA ČINNOSŤ KOMORY – IDENTIFIKOVANÉ MOŽNOSTI VYLEPŠENIA PRAVIDIEL 
FUNGOVANIA  

a. Zastavovanie konania pre nezaplatenie súdneho poplatku – rozšírenie právomoci tajomníka 
Komory SFZ pre riešenie sporov.  

b. Doložky právoplatnosti a vykonateľnosti – elektronické́ vyznačovanie – novela Poriadku 
Komory SFZ pre riešenie sporov.  

6. DISKUSIA  
a. Návrh novely zákona o športe – zhrnutie vplyvu návrhu na rozhodovaciu činnosť komory.  

7. ZÁVER  
 

HLASOVANIE O NÁVRHU PROGRAMU:  

 
Následne dal predseda hlasovať o návrhu programu, ktorý bol zasielaný členom Komory dňa 29.06.2022.  
 
Hlasovanie o návrhu programu: 

ZA:   11 

PROTI:    0  

ZDRŽAL SA:   0 
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Predseda skonštatoval, že  návrh programu plenárneho zasadnutia Komory bol bez zmien a doplnkov 
schválený, v zmysle čoho pristúpil k otvoreniu zasadnutia a poveril vyhotovením zápisnice tajomníka 
Komory, Mgr. Natáliu Močárovú.    
 
VÝSLEDOK HLASOVANIA: SCHVÁLENÝ 

 

UZNESENIE Č. 1: 

Plénum Komory SFZ pre riešenie sporov schvaľuje Návrh programu zasadnutia pléna zvolaného na deň 

7. júla 2022 

 

3. 
ZHODNOTENIE ČINNOSTI KOMORY ZA ROK 2021 

 

a. SPRÁVA O ČINNOSTI KOMORY PRE ROK 2021 

 

Predseda zhrnul Správu o činnosti Komory, ktorá je zverejnená na webovom sídle SFZ. Predseda 
skonštatoval, že Komora v roku 2021 vykonávala svoju činnosť štandardne a na jej činnosť mali zásadný 
vplyv voľby nových členov vykonaných ešte v roku 2020, čo sa odzrkadlilo aj v obsahu správy o činnosti 
komory.  
 
K časti Správy o činnosti Komory pre rok 2021 týkajúcej sa dĺžky konaní, predseda uviedol, že  priemerná 
dĺžka vyšetrovacej fázy bola 97 dní a rozhodovacia fáza trvala v prieme 62 dní, čo znamená, že Komora ako 
orgán na riešenie sporov koná pomerne rýchlo v porovnaní so súdmi všeobecnej sústavy súdnictva, nakoľko 
priemerná dĺžka jedného konania na Komore je 5,2 mesiaca. Predseda poďakoval členom a tajomníčke 
Komory za kvalitnú prácu a činnosť v prospech Komory a slovenského futbalu.   
 
Predseda Komory skonštatoval, že s činnosťou Komory sú členovia SFZ spokojní, čoho prejavom aj takmer 
žiadny počet sťažností na činnosť Komory. Za rok 2021 bola podaná jedna sťažnosť na postup Komory, ktorá 
bola vyhodnotená ako nedôvodná v zmysle Poriadku Komory. Aktuálne je podaná jedna sťažnosť za 
prieťahy v konaní, ktorá je v procese riešenia, kedy bola spravodajcovi uložená lehota na vypracovanie 
správy spravodajcu v urýchlenom režime. Predseda uviedol, že v roku 2021 neriešil žiadne sťažnosti členov 
Komory na činnosť. Jediná zásadná diskusia prebehla s členom Komory Mgr. Lukášekom, kedy tento člen 
Komory adresoval tajomníčke - a predsedovi Komory žiadosť o absolútne zachovanie formy znenia správy 
spravodajcu, ktorú vypracuje člen Komory v uznesení vypracovanom Komorou, pričom predseda 
skonštatoval, že forma uznesení je jednotná, ktorá dodržiava vnútornú štruktúru - v zmysle uvedeného 
oboznámil členov Pléna o tom, že požiadavke Mgr. Lukášeka nebolo vyhovené. Členov Pléna vyzval na 
prípadné pripomienky k tejto téme, pričom žiadny člen Pléna sa do tejto časti diskusie nezapojil.   
 
Predseda uviedol, že v rozsahu rozhodovacej činnosti nebolo zo strany vedenia Komory identifikované 
žiadne otázky, ktoré by mohli byť predmetom zjednocovania rozhodovacej činnosti. Predseda navrhol 
otázku na diskusiu ohľadom priznávania mzdy hráčom, ktorí boli v konaní úspešní a to že sa priznáva nárok 
v hodnote netto a nie brutto, ak Komora uzná nárok hráča za dôvodný. V tomto smere navrhol, že si vie 
predstaviť, aby plénum zjednotilo svoje rozhodovanie v prípade zamestnaneckých sporov medzi hráčmi a 
športovými klubmi, nakoľko časť brutto nemôže športový klub platiť hráčovi - ako úspešnému žalobcovi - ale 
iným orgánom (sociálna / zdravotná poisťovňa).  
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K záveru tohto bodu sa predseda vyjadril k doručenej pripomienke p. Mgr. Lukášeka ohľadom nezrovnalostí 
v správe o činnosti Komory, kde uviedol, že okrem tých častí, kde správa skutočne odkazuje na rok 2020 (v 
texte) sa v nej objavili zrejmé chyby v písaní, za čo sa aj ospravedlnil, nakoľko sa omylom zverejnila pracovná 
verzia správy, ktorá bude v najbližšom čase opravená a bude zverejnená "ostrá" správa o činnosti Komory za 
rok 2021. 

4. 
PREDPOKLADANÉ AKTIVITY KOMORY SFZ PRE RIEŠENIE SPOROV 

 

a. Odmeňovanie členov Komory – príprava spôsobu odmeňovania (náhrady za stratu času) členov 

Komory po odsúhlasení zásadných pravidiel s vedením SFZ: 

 

Predseda plénu priblížil prípravu spôsobu odmeňovania, informoval o východisku odsúhlaseným zo strany 
vedenia SFZ o prerozdelení 60 % z prijatých poplatkov ročne medzi členov Komory SFZ pre riešenie sporov. 
Pripomenul, že členom Komory už niekoľko rokov SFZ vypláca náhradu za stratu času, avšak, bolo by 
správne aby sa tento stav prejavil aj v právnom základe - teda v smernici. Príprava smernice je proces, pre 
ktorý bolo nevyhnutné odkomunikovať výšku, ktorú je možné pre členov prerozdeliť s inkasovaných 
poplatkov, čo sa udialo v priebehu roka 2021. 
 
O slovo sa prihlásil JUDr. Jakubec, ktorý položil predsedovi otázku, či s tým vedenie SFZ súhlasí, odpoveď 
doc.  JUDr. Čolláka bola, že áno, je to s vedením SFZ odkomunikované.   
 
Predseda ďalej uviedol že odmeňovanie členov upraví smernica o odmeňovaní (resp. náhrady za stratu času) 
a  predstavil možné spôsoby prerozdelenia. Prvá možnosť je paušálne prerozdelenie 60 % ročných príjmov 
z poplatkov medzi všetkých členov Komory a to vždy ku koncu roka. Druhá možnosť je po vzore FIFA a UEFA 
vyčleniť čiastku pre predsedu a podpredsedu z paušálnych 60 % z ročného príjmu, nakoľko sú súčinní pri 
polovici konaní a zvyšok prerozdeliť medzi členov pomerne. Tretia možnosť je nastaviť individuálne 
odmeňovanie a stanoviť tak presný podiel z poplatkov za vypracovanie správy spravodajcu a za hlasovanie 
v senáte s prihliadnutím na obťažnosť inštančného konania a odvolacieho konania.  
 
Predseda vyzval členov Komory k diskusii a predloženiu návrhov, členovia nemali žiadne návrhy 
a pripomienky. K záveru bodu dodal, že očakáva schválenie smernice ešte v tomto roku, ale opäť upozornil, 
že aj ak smernica prijatá definitívne nebude, členovia Komory odmeny ku koncu roka dostanú, tak ako aj 
v predchádzajúcich rokoch. Spôsoby, ktoré prezentoval, budú s členmi Komory počas tohto roka 
odkomunikované, to po ich príprave s LPO SFZ.  
 
 

b. Začlenenie zástupcov trénerov do Komory SFZ pre riešenie sporov.  

 

Predseda v rámci programu prešiel k projektu začlenenia zástupcov trénerov do Komory, upozornil na 
povinnosť začlenenia trénerov do národného DRC orgánu podľa predpisov FIFA Circular no. 1010. Informoval 
o komunikácii s vedúcim Legislatívno-právneho oddelenia SFZ, JUDr. Pitekom, a na základe tejto 
komunikácie navrhuje stretnutie a diskusiu vedenia Komory so zástupcami trénerov vo Výkonnom výbore 
SFZ. Dodal, že bude potrebná príslušná novela k Poriadku Komory. Príslušné posuny v tejto oblasti budú 
členom Komory komunikované.  
 
K zaslanej pripomienke Mgr. Lukášeka o tom, že je smiešne sa už na treťom pléne baviť o smernici, ak všetci 
členovia Komory robia zadarmo iba predseda a podpredsedníčka požívajú výhody zo strany SFZ uviedol, že 
pripomína Mgr. Lukášekovi, že členovia Komory už niekoľko rokov "odmeňovaní" náhradou za stratu času 
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pri riešení sporov sú, hľadá sa len právny základ vyplácania týchto náhrad za stratu času. Voči urážlivým 
výrokom voči vedeniu Komory SFZ sa voči Mgr. Lukášekovi ohradil. 
 
Čollák:   „Ja si myslím, že už z toho, čo tu bolo povedané je úplne ale úplne zrejmé, že odmeňovanie 

ako také je aktuálne a určite neplatí, že zo strany SFZ požívajú nejaké výhody len predseda 
alebo podpredseda. Odmeňovanie bolo aktívne v posledných rokoch a voči týmto 
osobným útokom sa ohradzujem a považujem ich za urážlivé, nie šťastne zvolené. Dokonca 
ak si dobre pamätám, Mgr. Lukášek požiadal odpoveďou na prerozdelené odmeny darovať 
jeho odmenu ženskej futbalovej reprezentácii, čo znamená, že ňou disponoval.“  

Surmajová:  „Ja sa voči týmto výrokom taktiež ohradzujem.“ 
Čollák:  „Odmeňovanie členov náhradou za stratu času existuje, my aktuálne hľadáme len právnu 

formu, ktorá zastreší to, akým spôsobom nadviažeme na to vyrokované stanovisko SFZ.“ 
 
Predseda Komory sa v krátkosti vyjadril ku návrhom zaslaným Mgr. Lukášekom v časti „potrebnosti 
novelizácie poriadku Komory“ s tým, že konštatoval, že všetky navrhované a Mgr. Lukášekom konštatované 
„negatíva“ konania Komory mohli byť reflektované novelou Poriadku v rámci poslednej veľkej novely 
Poriadku, ktorá prebehla v roku 2021. Predseda konštatoval, že pokiaľ sa pamätá, Mgr. Lukášek aj zasielal 
desiatky návrhov, pričom plénum neschválilo ani jednu, pripadne len zopár z nich, takže v zmysle uvedeného 
považuje námietky Mgr. Lukášeka na „nedokonalosti“ poriadku komory za oneskorené a dnes neaktuálne. 
Ak považuje Mgr. Lukášek za potrebné, môže kedykoľvek zaslať návrhy na zmenu poriadku, pričom Komora 
o nich bude konať v zmysle Poriadku Komory.  
 

5.  
ROZHODOVACIA ČINNOSŤ KOMORY – IDENTIFIKOVANÉ MOŽNOSTI VYLEPŠENIA 

PRAVIDIEL FUNGOVANIA 
 

a. Zastavovanie konania pre nezaplatenie súdneho poplatku – rozšírenie právomoci tajomníka Komory 

SFZ pre riešenie sporov. 

 

Predseda v krátkosti oboznámil plénum s aktuálnym stavom zastavovania konania. Dnes pri nezaplatení 
súdneho poplatku v zmysle Poriadku Komory musíme ustanovovať samosudcu, ktorý vypracúva uznesenie 
o zastavení konania. Rozhodovanie možno zefektívniť rozšírením právomocí tajomníka rozhodovať 
o zastavení konania pre nezaplatenie súdneho poplatku. Tajomníčka doplnila, že v zmysle čl. 10 Poriadku 
Komory, aj v prípade doručenia neúplného návrhu a nebol by doplnený v lehote, tak tiež sa zastavuje 
samosudcom, bolo by jednoduchšie, ak by tajomník vyhotovil úradný záznam ako podklad k zastaveniu 
konania. Predseda potvrdil, že ak nedostatky návrhu nie sú odstránené tak rovnako možno uvažovať 
o rozšírení právomocí tajomníka v tejto veci. JUDr. Peťovská dodáva, že aj v tomto prípade musí byť 
vyhotovené uznesenie. 
 
K záveru predseda konštatoval, že v zmysle záverov z pléna sa pripraví novelizačný bod v spolupráci s LPO 
SFZ, ktorý sa následne zašle členom Komory na spripomienkovanie a hlasovanie per rollam, pretože by to 
bezpochyby urýchlilo rozhodovanie Komory. 
 

b. Doložky právoplatnosti a vykonateľnosti – elektronické vyznačovanie – novela Poriadku Komory 

SFZ pre riešenie sporov.  

 

Predseda k tomuto bodu programu na úvod uviedol, že vyznačovanie doložky právoplatnosti 
a vykonateľnosti sa momentálne v zmysle Poriadku Komory vyznačuje fyzicky a to spôsobom, že účastník 
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konania fyzicky doručí uznesenie na Komoru a následne sa vyznačené uznesenie zasiela poštou späť 
účastníkovi konania. Predseda navrhuje elektronický spôsob vyznačovania, formou vyplneného formulára, 
ktorý bude opatrený podpisom tajomníka Komory. Plénum sa zhodlo, že vyznačovanie doložky 
právoplatnosti a vykonateľnosti bude predmetom novely Poriadku Komory, návrh novely bude zaslaný 
členom na spripomienkovanie a hlasovanie prostredníctvom per rollam.  
 
K záveru predseda poznamenal, to vo vzťahu k zaslanej pripomienke Mgr. Lukášeka: „ctiac si prácu členov 
Komory a tajomníčky, sa ohradzuje voči tomu, aby sme si v členských vzťahoch hovorili, že klesá úroveň našej 
činnosti a že niečo je zle, nakoľko to je už niekedy urážlivé. Vážim si prácu každého člena Komory, a považujem 
za nešťastné, ak Mgr. Lukášek znižuje našu spoločnú činnosť.“   
 

6. 
DISKUSIA 

 
Predseda informoval členov o vytvorení medailónikov členov Komory na webovej stránke SFZ v sekcii 
Komora SFZ pre riešenie sporov. Zároveň ich vyzval na doplnenie krátkeho životopisu, ktorý bude 
zverejnený na stránke. Rovnako fotografie členov Komory, vedia byť vyhotovené na zväze, pričom dnes boli 
vyhotovené len pre tých členov, ktorí boli osobne prítomní. 
 
a. Návrh novely zákona o športe – zhrnutie vplyvu návrhu na rozhodovaciu činnosť komory 

 

Nakoľko je úrovni SFZ diskutovaný návrh novely zákona o športe, predseda vyzval členov na 
spripomienkovanie návrhu a zaslanie pripomienok na LPO SFZ, ktoré podáva pripomienky k návrhu zmeny 
a doplnenia. Podpredsedníčka JUDr. Surmajová dodáva, že aktuálne je návrh novely zákona o športe 
v medzirezortnom pripomienkovom konaní a do 13.07.2022 je možné podávať pripomienky, či už 
prostredníctvom platformy Slov-lex alebo spoločne za SFZ.   
 
Predseda zhrnul zmeny a to konkrétne zmenu zmluvného systému, východisko akých hráčov pozná zákon 
o športe. Novela bude poznať len profesionálneho a amatérskeho hráča, a kompletne sa mení zmluvný 
systém v športe. Zásadná navrhovaná zmena je pri zmluve o profesionálnom výkone športe, kedy 
zákonodarca prichádza s tým, že tento vzťah je osobitný, a nie je ani pracovnoprávny, obchodnoprávny, ani 
občianskoprávny. 
 
Podpredsedníčka doplnila, že cieľom bolo vyriešiť dlhodobú diskusiu ako nájsť stred aby boli aj kluby 
spokojné aj aby bol zachovaný štandard ochrany zamestnanca, čiže sa vytvoril taký kvázi hybrid, že 
profesionálna zmluva bude v sebe  kumulovať prvky SZČO aj prvky zamestnaneckého vzťahu, bude to „sui 
generis“ nový typ  zmluvného vzťahu. 
 
b. Rôzne 
 
O slovo sa ako prvá prihlásila podpredsedníčka Komory, JUDr. Surmajová: „Mám veľa pracovných povinností, 
a preto Komore venujem víkendy a snažím sa, aby sme vybavovali veci rýchlo. Veľmi sa ma dotkli slová pána 
Lukášeka „...pán predseda a pani podpredsedníčka za svoju prácu požívajú finančné a iné benefity zo strany 
SFZ...“ a zaujímalo by ma odkiaľ berie p. Lukášek informáciu a na základe čoho uviedol tento výrok. Veľmi sa 
ma to dotklo a vyprosím si takéto tvrdenia bez podložených konkrétnych dôkazov, pretože ja sa tomu venujem 
vo svojom voľnom čase a všetci to robíme na rovnakom základe a vyprosím si, že za to berieme finančné a iné 
benefity.“  
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Po vyjadrení pani predsedníčky sa o slovo prihlásil predseda a uviedol: „K vyjadreniu p. JUDr. Surmajovej 
doplním, že sme si už asi všetci nielen v SFZ zvykli, že pán Mgr. Lukášek je človek konfliktu a bohužiaľ, nie len 
slovného, v zmysle úradnej správy a posledného rozhodnutia Disciplinárnej komisie vo vzťahu ku Komore SFZ 
pre riešenie sporov. Takže v tomto smere som sa už ohradil voči týmto vyjadreniam a to nielen vo vzťahu k svojej 
osobe ale hájim osoby všetkých členov, ktorí to robíme, tak ako JUDr. Surmajová hovorí, rovnako vo voľnom 
čase. Vieme, že kvalitou porovnateľný orgán na riešenie sporov v SR ako je Komora neexistuje a pripájam sa ku 
slovám podpredsedníčky a ohradzujem sa voči týmto slovám pána Mgr. Lukášeka.“   
 

7. 
ZÁVER 

 
Predseda sa na záver poďakoval členom Komory za účasť na pléne. Pripomenul, že pokiaľ sa bude plánovať 
stretnutie právnikov SFZ, tak členovia budú naň pozvaní a zástupcovia za Komoru sa na ňom zúčastnia. Na 
koniec predseda dodal, že v prípade potreby je k dispozícii a pripravený odpovedať na dotazy členov 
Komory.   
 

 
ZOZNAM UZNESENÍ:  
UZNESENIE Č. 1:  Plénum Komory SFZ pre riešenie sporov schvaľuje Návrh programu zasadnutia pléna 

zvolaného na deň 7. júla 2022.  

 

 
Predsedajúci:      Zapisovateľ:     

   
 
 
.............................................    .............................................  
doc. JUDr. Jaroslav Čollák, PhD.    Mgr. Natália Močárová 
podpis       podpis 
 

 
 
PRÍLOHY: 

- Prezenčná listina k zápisnici zo zasadnutia pléna Komory č. SFZ/2022/KPRS/I 
- Program zasadnutia pléna Komory SFZ pre riešenie sporov 

 







PROGRAM 
ZASADNUTIA PLÉNA KOMORY SFZ PRE RIEŠENIE SPOROV 

 
Dňa 7. júla 2022 o 15:00 hod. 

Prezenčne – sídlo SFZ / online platforma MS Teams 
 

1. PREZENCIA  
2. OTVORENIE ZASADNUTIA  
3. ZHODNOTENIE ČINNOSTI KOMORY ZA ROK 2021  

a. Správa o činnosti Komory pre rok 2021 
i. dostupná́ online, prerokovaná́ na VV SFZ v máji 2022:  
https://mediamanager.sportnet.online/media/pages/f/futbalsfz.sk/2022/
05/02-sprava-o-cinnosti-komory-sfz-pre-ries-enie-sporov-2019.pdf  

4. PREDPOKLADANÉ AKTIVITY KOMORY SFZ PRE RIEŠENIE SPOROV  
a. Odmeňovanie členov Komory – príprava spôsobu odmeňovania (náhrady za 

stratu času) členov Komory po odsúhlasení zásadných pravidiel s vedením SFZ.  
b. Začlenenie zástupcov trénerov do Komory SFZ pre riešenie sporov.  

5. ROZHODOVACIA ČINNOSŤ KOMORY – IDENTIFIKOVANÉ MOŽNOSTI 
VYLEPŠENIA PRAVIDIEL FUNGOVANIA  

a. Zastavovanie konania pre nezaplatenie súdneho poplatku – rozšírenie 
právomoci tajomníka Komory SFZ pre riešenie sporov.  

b. Doložky právoplatnosti a vykonateľnosti – elektronické ́vyznačovanie – novela 
Poriadku Komory SFZ pre riešenie sporov.  

6. DISKUSIA  
a. Návrh novely zákona o športe – zhrnutie vplyvu návrhu na rozhodovaciu činnosť 

komory.  
7. ZÁVER  

 
 

doc. JUDr. Jaroslav Čollák, PhD. 
JUDr. Žaneta Surmajová, PhD. 

 


